



Adobe Systems Software Ireland Limited  
4-6 Riverwalk  
Citywest Business Campus  
Dublin 24  
Ireland  
Tel +353 1 242 6700  
Fax +353 1 242 6711  
**Agreement Number: 00714087**

**24 May  
2018  
24 мая 2018 г.**

**To whom it may concern  
Всем заинтересованным лицам**

**MANUFACTURER'S AUTHORIZATION  
ПОДТВЕРЖДЕНИЕ ПОЛНОМОЧИЙ ПРОИЗВОДИТЕЛЕМ**

WHEREAS Adobe Systems Software Ireland Limited, who is the official producer of Adobe Photoshop, Adobe Creative Cloud, Adobe Acrobat, hereby confirms that **SNABSOFT LLC** (address: 2nd Roschinskaya st., 4, Moscow, 115191, Russia) (hereinafter "Reseller") is permitted to offer Adobe software products in the **territory of Russian Federation** and has the status of **Certified partner** in the Adobe Partner Connection program\*.

НАСТОЯЩИМ письмом компания Adobe Systems Software Ireland Limited, являющаяся признанным производителем Adobe Photoshop, Adobe Creative Cloud, Adobe Acrobat, подтверждает, что **ООО "СНАБСОФТ"** (адрес: Россия, Москва, 115191, ул. Рошинская 2-я, д. 4) (далее именуется как "Реселлер") имеет право распространять программное обеспечение Adobe на **территории Российской Федерации** и имеет статус **Сертифицированный партнер** в программе Adobe Partner Connection\*.

Nothing in this letter shall be construed to mean that the **Reseller** is an agent of Adobe.  
Ничто в этом письме не свидетельствует о том, что **Реселлер** является агентом Adobe.

Yours faithfully,  
С уважением,

Adobe Systems Software Ireland Limited

*Monica Begue*

Monica Begue (May 28, 2018)

Adobe Systems Software Ireland Limited, registered in Ireland under Certificate 344992,  
with registered address at 4-6 Riverwalk, Citywest Business Campus, Dublin 24, Ireland

Directors: Mr. M. C. Higgins; Ms. T. Hanson (US); Ms. L. Sweeney  
Alternate Directors: Ms. F. Grace, Alternate to Ms. L. Sweeney; Mr. A. Dempsey, Alternate to Mr. M. C. Higgins

24 May 2018 5:01:25 AM



Adobe Systems Software Ireland Limited  
4-6 Riverwalk  
Citywest Business Campus  
Dublin 24  
Ireland  
Tel +353 1 242 6700  
Fax +353 1 242 6711  
**Agreement Number: 00714087**

\*Partners status is subject to annual review. Effective until the 16 May 2019.

\*Партнерский статус подлежит ежегодному пересмотру. Срок действия до 16 мая 2019 года.

Adobe Systems Software Ireland Limited, registered in Ireland under Certificate 344992,  
with registered address at 4-6 Riverwalk, Citywest Business Campus, Dublin 24, Ireland

Directors: Mr. M. C. Higgins; Ms. T. Hanson (US); Ms. L. Sweeney  
Alternate Directors: Ms. F. Grace, Alternate to Ms. L. Sweeney; Mr. A. Dempsey, Alternate to Mr. M. C. Higgins

24 May 2018 5:01:25 AM